

## Meethaq Sukuk Company SPC

شركة ميثاق للصكوك ش.ش.و

Date: 14 June 2022

التاريخ: 14 يونيو 2022

**Subject: Successful Full Redemption of Meethaq Sukuk Series 1 amounting to OMR 44.6 million issued under Meethaq Sukuk Al Musharaka Program.**

**الموضوع: الاسترداد (الإطفاء) الناجح لكامل صكوك ميثاق الإصدار الأول البالغ قيمته 44.6 مليون ريال عماني والصادر بموجب برنامج ميثاق لصكوك المشاركة.**

Meethaq Sukuk Company SPC (the Issuer) is pleased to inform the market that it has repaid OMR 44,608,300 in full and successfully redeemed Series 1 on its contractual maturity date of 13<sup>th</sup> June 2022. We would like to express our gratitude for Sukuk Series 1 holders and all investors for their trust in the company.

يسر شركة ميثاق للصكوك ش.ش.و (الجهة المُصدرة) إبلاغ السوق بأنها سددت 44,608,300 ريال عماني بالكامل واستردت بنجاح الإصدار الأول في موعد الاستحقاق التعاقدى بتاريخ 13 يونيو 2022م. ننتهز الشركة هذه المناسبة لتقديم بالشكر لحاملي صكوك ميثاق من الإصدار الأول ولجميع المستثمرين على ثقتهم بالشركة.

The Issuer is a Special Purpose Company that has been established by Meethaq Islamic Bank – Bank Muscat as per the Sukuk Regulation issued by the Capital Market Authority (CMA) to act as a Trustee on behalf of the Sukuk holders and as an Issuer on behalf of Meethaq Islamic Banking. To date, it has issued Meethaq Sukuk Series 1 and Meethaq Sukuk Series 2 under Meethaq's Sukuk Al Musharaka Program.

الجهة المُصدرة هي شركة ذات غرض خاص أنشأها ميثاق للصيرفة الإسلامية - بنك مسقط، وفقاً للائحة تنظيم الصكوك الصادرة عن الهيئة العامة لسوق المال لتكون بمثابة مدير العهدة نيابة عن حاملي الصكوك وكُمصدر نيابة عن ميثاق للصيرفة الإسلامية. وقد أصدرت الشركة حتى الآن الإصدار الأول والإصدار الثاني من صكوك ميثاق في إطار برنامج ميثاق لصكوك المشاركة.

**Shamzani MD Hussain**  
GM- Meethaq Islamic Banking  
Meethaq Islamic Banking

شركة ميثاق للصكوك ش.ش.و  
MEETHAQ SUKUK COMPANY S.P.C  
P.O. Box 134 Postaf Code 112  
P. NO 1287008  
Sultanate of Oman



FOR/ Meethaq Sukuk Company SPC

MEETHAQ  
SUKUK  
Islamic Banking

عن/ شركة ميثاق للصكوك ش.ش.و